
Indenrigs- og Boligudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 24. marts 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 163
Vil ministeren redegøre for, hvilke muligheder der konkret foreligger, hvis man står over
for overpriser m.v. i forbindelse med en andelsbolig? Og mener ministeren, at de gælden-
de regler er tilstrækkelige i forhold til at sikre, at dette ikke forekommer i forbindelse med
andelsboliger, herunder i lyset af den nuværende situation på boligmarkedet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Peter Skaarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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